



2022 UMNB TRADE SHOW

TRADE SHOW 2022 REGISTRATION FORM

To assure reservation space, please complete and return this form with the deposit.

Company name: _____

Type of business: _____

Address: _____

Contact person: _____

Will the contact person be attending the trade show? **Yes** _____ **No** _____

If no, please list the names of your organization's representatives who will attend the trade show.

1. _____

2. _____

3. _____

4. _____

Phone: _____ Email: _____

How many booths do you require? _____

Do you require a table and chairs? _____

Exhibit space preference: 1st choice _____ 2nd choice _____ 3rd choice _____

Are you interested in donating a gift/s for the Trade Show Draws? Yes ____ No ____ Details about gift(s): _____

Please return this registration form, along with your deposit, to the trade show coordinator as soon as possible. Direct deposit information will be sent upon request. Cheques are payable to: UMNB

Note: Reservations will not be confirmed without a deposit. Electrical and phone lines are the responsibility of the exhibitor.

Registration deadline: August 15, 2022. Late registrations will be accepted if space remains. Last day to cancel with minimal penalty August 31, 2022



2022 UMNb SALON PROFESSIONNEL

FORMULAIRE D'INSCRIPTION AU SALON PROFESSIONNEL 2022

Pour assurer votre réservation d'espace, veuillez remplir ce formulaire et nous le retourner avec votre dépôt.

Nom de l'entreprise : _____

Type d'entreprise : _____

Adresse : _____

Personne-ressource : _____

La personne-ressource assistera-t-elle au salon professionnel? Oui _____ Non _____
Si non, veuillez inscrire les noms des représentants de votre organisation qui assisteront au salon.

1. _____

2. _____

2. _____

4. _____

Téléphone : _____ Courriel : _____

De combien de kiosques avez-vous besoin? _____

Avez-vous besoin de tables et de chaises? _____

Espace d'exposition de préférence : 1^{er} choix _____ 2^e choix _____ 3^e choix _____

Êtes-vous intéressé à offrir un (des) cadeau(x) pour les tirages du salon professionnel? Oui _____
Non _____ Description détaillée du (des) cadeau(x) :

Veuillez retourner ce formulaire d'inscription à la coordonnatrice du salon, avec votre dépôt, le plus rapidement possible. Des renseignements concernant le dépôt direct seront envoyés sur demande. Les chèques doivent être établis à l'ordre de l'UMNB.

Note : En l'absence de dépôt, aucune réservation ne sera confirmée.

Les fils électriques et téléphoniques relèvent de la responsabilité de l'exposant.

Date limite d'inscription : 15 août 2022. Les inscriptions tardives seront acceptées s'il reste des places. Dernier jour pour annuler avec une pénalité minimale 31 août 2022.